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Paragraf §10

Sekreterare Rakel Nilsson



Fastighetsnämnden Protokoll nr 3/2021

2021-04-27

§ 10
Upprustning och ombyggnad av Vällingby sim- och 
idrottshall. Reviderat utredningsbeslut 
Gemensamt ärende med idrottsförvaltningen
FSK 2017/292

Beslut 
Fastighetsnämnden beslutar enligt fastighetskontorets förslag:
 

1. Fastighetsnämnden godkänner projektdirektivet.
 

2. Fastighetsnämnden ger fastighetskontoret i uppdrag att 
utreda förutsättningarna för projekt Upprustning och 
ombyggnad av Vällingby sim- och idrottshall som underlag 
för ett kommande inriktningsbeslut, med en beräknad 
reviderad utredningsutgift upp till 25 mnkr.
 

3. Fastighetsnämnden föreslår att kommunstyrelsens 
ekonomiutskott godkänner förslag till utredning.

Nämndens behandling av ärendet

Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet).
 
Beslutsgång
Ordföranden Dennis Wedin (M) finner att nämnden beslutar enligt 
kontorets förslag.
 
Särskilt uttalande
Vice ordföranden Jan Valeskog m.fl. (S) och Elise Karlsson m.fl. 
(V) lämnar ett särskilt uttalande enligt följande:

 
Våra två partier ser den stora bristen på sim- och idrottshallar 
i Stockholm stad som ett stort demokratiskt problem. Vi vet 
att såväl motion som avkoppling är viktiga för både hälsa och 
liv, varför staden ska kunna erbjuda hallar till skäliga 
besökskostnader. När staden inte kan erbjuda sina 
medborgare fungerande hallar i bra skick drabbas de mest 
utsatta medborgarna med minst resurser värst. Inte minst 
ungdomar och barn.
 
Vi ser därför mycket positivt på att utredningsarbetet 
återupptas av fastighetskontoret och idrottsförvaltningen efter 
att andra lokaliseringar uteslutits, då Vällingby sim- och 
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idrottshall är i stort renoveringsbehov och det är nödvändigt 
att rusta då hallen annars riskerar att stängas.
 
De medel som erhållits i budget 2021 för upprustning av 
simhallar finansierar utgifterna för den fortsatta utredningen 
under året, men inte den totala utgiften på över 300 mnkr. För 
oss är det därför en självklarhet att i samband med 
inriktningsbeslutet och kommande budgetar tillföra pengar 
för att möjliggöra upprustningen av den välbesökta sim- och 
idrottshallen.

Handlingar i ärendet
 FSK 2017/292-4 (Signerad) Upprustning och ombyggnad av 

Vällingby sim- och idrottshall. Reviderat utredningsbeslut
 FSK 2017/292-5 Bilaga 1 Projektdirektiv Upprustning och 

ombyggnad av Vällingby sim- och idrottshall
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